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1. Ordförande har ordet 
 
Jag vill rikta ett stort tack till alla som stått för insatser i föreningens intresse, stora som små, under 
min tid som ordförande för KFUM Örebro Friidrott. En förening drivs gemensamt. Inte 
nödvändigtvis i konstant samklang, men alltid tillsammans.  
 
När jag fick frågan att bli ordförande kände jag en heder och stolthet. Idéer om hur saker skulle göras 
bättre eller fortsättas göra bra ockuperade min tankeverksamhet. Men saker blir inte alltid som man 
tänkt sig. Bara månader senare slog corona-pandemin till och tankar om en aktiv Tybblelundshall 
byttes ut till skisser på vilka som fick träna, och vilka som inte var tillräckligt bra för att träna. Jag 
själv vid den tiden, utan skadefrånvaro hade fått stänga av mig själv från att träna i hallen eftersom 
jag inte uppnådde gällande elitkrav. En sådan verklighet hade inte kunnat förutses och när jag tänker 
tillbaka på detta är det med, minst sagt blandade känslor.  
 
Nu, när pandemins hot som allmänfarlig sjukdom är borta är det dags för mig att ta mig an andra 
uppgifter. Men genom det har också min syn på ordförandeskapet förändrats, för saker och ting blir 
inte alltid som man tänkt sig. Jag känner genuin tacksamhet för att fått vara ordförande för vår 
förening, min förening. Och hoppas på fler fina stunder tillsammans, då jag tänker mig vara kvar 
som en del av tävlingskommittén och om min speakerinsats krävs är det bara att hoja.  
 
Med det sagt vill jag återigen rikta ett stort tack till alla som stått för insatser i föreningens intresse, 
stora som små, under min tid som ordförande för KFUM Örebro Friidrott. En förening drivs 
gemensamt. Inte nödvändigtvis i konstant samklang, men alltid tillsammans.  
 
Gustav Zetterlund 
Avgående ordförande KFUM Örebro Friidrott  



2. Organisation  
 
2.1 Tillhörighet  
Föreningen är ansluten till Svenska Friidrottsförbundet (SFIF). Sveriges Riksidrottsförbund (RF) och 
till KFUK/KFUM Sverige. Föreningen tillhör dessutom Södra Svealands Friidrottsförbund.  
 
2.2 Styrelse, revisorer och valberedning 
Ordförande: Gustav Zetterlund 
Kassör: Johan Ingjald 
Ledamot: Olle Jakobsson 
Ledamot: Emma Bernhult 
Ledamot: Noha Olsson 
Ledamot: Viktoria Tranderyd 
 
2.3 Medlemsstatistik 
      År   7-25 år     26 år-  

2022 
2021 

540 
573 

161 
173 

762* 
814* 

2020 591 222 906* 
2019 611 234 938* 
2018 600 211 886* 
2017 614 186 867* 
2016 535 162 784* 
2015 516 152 756* 
2014 509 137 713* 
2013 510 152 701* 
2012 426 117 625* 
2011 558 211 769 
2010 445 202 647 
2009 390 251 641 
2008 414 216 648 
2007 359 174 537 
2006 286 139 425 
2005 230 113 343 

*Övriga är medlemmar yngre än 7 år. 
  



3. Tävlingskommittén  
 
3.1 Arrangemang  
En generell sammanfattning av 2022-års arrangemang går inte att göra utan att understryka den 
omfattande påverkan covid-19 haft på förutsättningarna. Trots detta kunde samtliga arrrangemang 
som planerades genomföras, om än med begränsade förutsättningar. Tävlingskommitén står fortsatt 
positiv till arrangerade av såväl arenatävlingar som stadslopp och ser starkt fram emot junior-SM 
inomhus 2024. Där krävs givetvis mer förarbete och säkerställande av funktionärskraft. 
 
3.1.1. Arenatävlingar 2022 
ÖIG, ISM-mångkamp, Tybblelundsspelen och Närkeracet 
 
• En begränsad verision av Örebro Indoor Games genomfördes i enlighet med, vid tiden rådande 

restriktioner på grund av pandemin. Arrangemanget höll hög klass om än var mindre än önskat 
av föreningen okontrollerbara anledningar – det vill säga pandemin.  

• ISM-mångkamp påverkades också av pandemin. Arrangemanget delades upp där seniorklass, 22-
årsklass och 17-årsklass deltog vid det första tillfället. Och 16-årsklass samt 15-årsklass fick 
komma till Tyblelundshallen för SM-mångkamp cirka tre veckor senare. KFUM Örebro Friidrott 
som arrangör fick goda lovord från aktiva och ledare samt mycket god respons kring 
ansvarstagande arrangörsskap från Svensk Friidrott. 

• Även Tybblelundsspelen fick begränsas på grund av dåvarande pandemirestriktioner. Tråkigt för 
de yngsta som därmed missade chans till tävling hos oss under vintern -22. Men planerna att 
fortsätta hålla Tybblelundsspelen som en breddtävling består och är därmed en mycket viktig 
tävling för klubben. 

• Närkeracet lockade återigen den svenska löpareliten till Hallsberg. Detta år främst på den 
manliga sidan. Arrangemanget har varit mycket lyckat under den tid pandemin har rått – men 
arrangemangets framtid är ännu oklar då det varit ett projekt som tagits ett år i taget. 

 
3.1.2 Vårruset samt Gubbracet  
Vårruset var under 2022 äntligen tillbaka. Men precis som väldigt många andra lopp under 2022 
kämpade arrangemanget med sviktande deltagarantal. I jämförelse med andra arrangörer var loppets 
procentuella deltagarantal positivt vilket föreningen tar med sig inför framtida upplagor. 
Arrangemanget är viktigt för föreningen på många plan, inte minst ekonomiskt vilket gör jobbet 
kring arrangemanget inför kommande år extra viktigt. Gubbracet ställdes in på grund av för få 
anmälda.  
 
3.1.3. Å-stadsloppet  
Precis som Vårruset såg utsikterna inför 2022-års Å-stadslopp ganska dystra inför arrangemanget, 
men Kidsrun, vårt populära barnlopp sponsrat av Ullmax sålde slut och de längre loppen lockade 
också många deltagare. Vi slog nästan rekord med de totalt 1112 anmälda. Och i och med att loppet 
agerade distriktsmästerskap på halvmarathon för Södra Svealand ökade kanske intresset. På den 
kvinnliga sidan var startfältet historiskt starkt med såväl nationellt som lokal elit på plats. Startfältet 
på herrsidan har varit starkt många år och i 2022-års blåst lika så. 
  



4. Tränings och tävlingsverksamhet  
 
4.1 Friidrottsskolan  
Friidrottsskolan arrangerades som vanligt under sommaren och i år var det 342 deltagare och lite 
drygt 40 ledare som under fem veckor provade på friidrottens alla grenar blandat med tävlingar och 
lek. Tyvärr så minskade antalet anmälda barn jämfört med 2021. Vi arrangerade även ett julläger 3-6 
januari där vi hade 37 deltagare. 
 
4.2 SM-tävlingar 
 
4.2.1 Inomhussäsongen  
Senior SM:  
Brons Jonatan Gustafsson 3000m  
Brons Rasmus Carlsson stavhopp 
 
Junior SM:  
Brons Alfons Elmgren-Hallinger P17 stavhopp  
  
Ungdoms SM:  
Brons Hampus Hilding P16 stavhopp 
 
4.2.2 Utomhussäsongen  
Junior SM:  
Guld Leon Bodén P17 spjut,  
Silver Alvin Reinebo P19 200m 
Silver Tilda Bernhult F19 spjut 
Brons Ebba Blomstrand K22 stavhopp 
 
Ungdoms SM: 
Silver Sigge Bergentz P16 300m häck 
 
4.3 Landslagsuppdrag  
Juniorer och ungdom:  
Tilda Bernhlut spjut – Nordiska juniorkampen (19 år), Malmö 16–17 juli 2022 
 
4.4 Klubbrekord 
Utomhus:  
K Stavhopp Ebba Blomstrand 3.83m 
P17 Spjut Leon Bodén 65.83m 
P15 80m Kevin Lindquist 9.36 
 
Inomhus: 
K Stavhopp Ebba Blomstrand 3.82m 
P17 Sjukamp Hampus Hilding 3910p 
  



5. Hallkommittén 
Har under året bestått av Jörgen Drageryd, Christer Palmén, Patrik Swens och 
Olle Jakobsson och gruppen har haft både planerade och spontana möten. 
- fastställt prislista för Tybblelundshallen. 
- under året har Olle Jakobsson fortsatt att bearbeta Örebro kommun gällande en framtida 
utomhusarena i anslutning till Tybblelundshallen 
 
6. Personal  
Under året har Christer Palmén arbetat som kanslichef (50%), Rebecca Edberg som 
ungdomskonsulent (100%) på KFUM:s kansli. Vaktmästare i Tybblelundshallen har varit Gjorche 
Boshkovski (till den 14/4) och Patrik Swens (100%) (från den 19/4). Under året har Mikael Bentblad 
(KFUM:s f.d. sportchef) fått lämna sitt uppdrag (31/10). För att kunna bedriva friidrottsskolan under 
sommaren har vi haft ungdomar anställda under en kortare period. 
Viktoria Tranderyd har varit personalansvarig. Arbetsplatsmöten har genomförts efter styrelsemöten 
mellan personalansvarig och kanslipersonal. Arbetsplatsmötena har inte hållits som protokollförda 
möten. 
 
7. Kommunikation och marknadsföring  
Föreningen marknadsförs via vår hemsida, Facebook och Instagram. Vi har även marknadsfört vår 
friidrottsskola direkt till skolor i kommunen. Vi använder vårt medlemsregister för att maila ut 
information till våra medlemmar som utbildningar, tränarmöten och annan information. 
Arrangemang finns på specifika arrangemangssidor som finns länkade från vår huvudsida. 
 


